

## Registration and Payment Instructions

### 报名与缴费说明

---

Welcome to the 2025 Asia Pacific Career Development Association (APCDA) Annual Conference!

欢迎参加 2025 亚太生涯发展学会（APCDA）年会！

The conference will be conducted in English or Chinese, with translation services provided for keynote speeches and some sessions.

本次年会将以英语或中文进行，部分主旨演讲及报告提供翻译服务。

Participants will come from around the world, including representatives from the Asia-Pacific region, the United States, and Canada.

与会者来自世界各地，包括亚太地区、美国及加拿大的代表。

This is an annual event that combines academic sharing, practical exchange, and the exploration of collaborative opportunities.

这是一场结合学术分享、实务交流与合作机遇探索的年度盛会。

---

The conference is divided into two phases:

年会分为两个阶段：

1. **Week 1: Virtual, including six parallel sessions (approximately 54 presentations in total).**  
第一周：线上会议，包含 6 场分组报告会（共约 54 场）。
  2. **Week 2: In-person, broadcast to Virtual attendees.**  
第二周：实体会议，并同步提供线上参会连线服务。
- 

### Participation Options

参会方案：

- **Option 1: Virtual in Week 1 and In-person in Week 2.**  
方案一：线上与实体会议。
- **Option 2: Virtual in Week 1 and Week 2.**  
方案二：仅线上会议。
- **Optional Add-ons: Professional Development Workshops, Half-Day Visits, or Full-Day Cultural Tours.**  
可选加购：专业成长工作坊、半日参访、全日文化参访行程。

### Post-Conference Benefits

会后福利：

All participants can access conference recording resources for free for three months after the event.

所有与会者可于会后三个月内免费观看会议录像资源。

---

### Discount Policies

优惠政策：

- **Membership Discount: Special prices for members, retired career professionals, and students.**  
身份优惠：会员、退休生涯工作者及学生享有特别价格。
  - **Group Discount: Discounts available for group registrations of three or more participants.**  
团报优惠：3 人以上团体报名可享折扣。
  - **Early Bird Discount: Discounts for registrations completed before the end of February.**  
早鸟优惠：2 月底前报名可享折扣。
- 

### Registration and Payment Methods

报名与缴费方式

To accommodate participants from different regions, we offer two registration and payment channels. Please choose the option that best suits your needs:

为方便不同地区的参会者，我们提供两种报名与缴费渠道，请根据您的需求选择适合的方式：

### 1. English Registration with USD Payment

英文报名且以美元支付

- **How to proceed:** Please visit the APCDA official website and complete registration via the provided link.

操作方式：请直接前往 APCDA 官网，并透过报名链接完成注册。

- Only international credit cards such as MasterCard or Visa are accepted.  
仅接受 MasterCard、Visa 等国际信用卡付款。
  - WeChat Pay, Alipay, and other scan-to-pay methods are not supported.  
不支持微信、支付宝等扫码支付方式。
  - **Additional Information:** APCDA will provide English electronic invoices (Invoice).  
附加信息：APCDA 提供英文版电子发票（Invoice）。
- 

### 2. Chinese Registration with RMB Payment

中文报名且人民币支付

- **How to proceed:** This method is managed by one of the event organizers, Shanghai Xinsi Enterprise Management Consulting Co., Ltd., and includes the provision of a service fee invoice.

操作方式：本方式由大会承办方之一心思企业管理咨询（上海）有限公司负责，并提供会务费发票。

- **Payment Steps:**

缴费步骤：

1. Complete the registration form and choose the appropriate option (registration form link: <https://jsj.top/f/M9mjAV>).

填写报名表并选择适合方案（报名表链接：<https://jsj.top/f/M9mjAV>）。

2. Note the registration number and save a screenshot.

记下报名序号并截图保存。

3. Transfer payment to the following account or scan the QR code to pay:

汇款至以下账户或扫码支付：

- **Company Name:** Shanghai Xinsi Enterprise Management Consulting Co., Ltd.  
企业名称：心思企业管理咨询（上海）有限公司
- **Tax ID:** 91310000059398340A  
税号：91310000059398340A
- **Bank Account:** China Merchants Bank Shanghai Changle Sub-branch  
银行账户：招商银行股份有限公司上海长乐支行
- **Account Number:** 121910748610901  
账号：121910748610901
- **Payment Methods:** Supports WeChat, Alipay, and UnionPay Cloud QuickPay (please add your real name in the remarks section when transferring).  
支付方式：支持微信、支付宝、银联云闪付扫码支付（请于汇款时备注真实姓名）。

4. Save the payment success screenshot after completing the transfer.

汇款完成后保存支付成功截图。

5. Visit the personal data collection page (<https://jsj.top/f/jLe0Xq>) and fill in the relevant information.

前往个人资料收集页（<https://jsj.top/f/jLe0Xq>）填写相关资料。

For any questions, please contact us via:

主办单位保留活动变更之权利。若有任何疑问，请通过以下方式联系我们：

- Email: [felix.fu@pacedu.net](mailto:felix.fu@pacedu.net)
- WeChat: Direct consultation.  
邮件：[felix.fu@pacedu.net](mailto:felix.fu@pacedu.net) 微信：直接咨询。